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Germany

 Germany, January 2017

Dear Minister, 

Through Amnesty International I heard of the imprisonment of Tamar Alon and Tamar Ze’evi because they reject the occupation of he Westbank and Gaza including East Jerusalem and consequently refused to serve in the IDF.  They simply followed their conscience. That is why I appeal to you
· to release Tamar Alon and Tamar Ze’evi immediately

· to establish an alternative form of service for those people who are unwilling to carry out military service in Israel or the Occupied Territories for reasons of conscience
Yours sincerely, 

Sehr geehrter Herr Minister,

Durch Amnesty International habe ich von der Inhaftierung von Tamar Alon und Tamar Ze’evi erfahren, die die Besetzung der Westbank und Gazas inklusive Ostjerusalem ablehnen und sich deswegen weigern in der Armee zu dienen. Sie folgten nur ihrem Gewissen. Daher appelliere ich an Sie

· Tamar Alon und Tamar Ze’evi unverzüglich freizulassen

· einen alternativen Dienst für diejenigen einzuführen, die aus Gewissensgründen keinen Militärdienst in Israel oder den besetzten Gebieten leisten wollen.
Hochachtungsvoll
……………………………………………………………………………
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